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it entrevista

En aquesta ocasió hem entrevistat a l'advocat de professió i president del B.M.

Granollers, en Ramon Font i Terrades.

Ramon Font Terrades

En Ramon Font va nèixer a Granollers
ara fa 45 anys, és casat i té un fill,
l'Oriol. La seva professió és advocat.

• El món de l'handbol

D'on li prové la seva passió per
l'handbol?

De tota la vida. Jo vaig començar a

jugar quan tenia 7 o 8 anys i no ho

he deixat mai des d'aleshores. La

meva posició era de lateral.

De les temporades que ha estat com a

president del B.M. Granollers, quina
destacaria com a més important?

Porto dues temporades i cap de les
dues és per destacar perque són

temporades prou difícils, de
resituació. Potser és més destacable

aquesta segona temporada perquè
aquesta any hem fet un equip
totalment nou i hem hagut de
canviar totes les estructures que hi
havia fins aquest moment.

Valori a nivell tècnic la passada
temporada.

Malgrat el que hem arribat a patir, la
valoració que s'ha de fer és positiva.
Sabíem ja que aquest anyera difícil,
com una travessa pel desert. Espero
que aquesta travessa s'hagi acabat i

que la temporada que ve sigui
diferent a l'actual. De totes maneres

penso que cal afrontar amb

optimisme la següent temporada.
El nou entrenador, Guiteras, quina
reestructuració a nivell tècnic preveu
per l'any que ve?

El fet és que hi havia un plantejament
i un projecte a l'inici d'aquesta
temporada, amb el qual encara hi

seguim creient i s'ha de tirar

El president de l'Handbol Granollers el dia de l'entrevista

endavant. L'únic que canviarà és

esportivament, qui dirigeix aquest
projecte, però el projecte és

bàsicament el mateix i el que

esperem que canviïn són els resultats.

Potser, també, potenciar el planter?

Això forma part del projecte. Som un

club que tal com esta l'handbol en

aquest país, econòmicament som

molt febles, per tant la nostra

alternativa és treballar la màquina de
fer jugadors d'handbol, ja que és la
nostra única possibilitat de
subsistència.
Un dels objectius claus de la junta
directiva era que el 85% del planter
del nostre primer equip havia d'estar
nodrit per gent de la pedrera. Amb
això s'està treballant i esperem que
en un plaç de 4 a 5 anys ha de

començar a donar fruits importants.

El B.M. Granollers és l'equip més antic

d'Espanya ...

Sí. Té 55 anys.

Quants socis té actualment el B.M.

Granollers?

Actualment té 1800 socis. Fa dos anys,

quan vam entrar al club hi havia 600

i escatx de socis i en dos anys hem

triplicat el nombre de socis.

El nostre objectiu per aquesta
temporada era arribar als 2000,
objectiu al qual ens hem acostat. De

cara a la propera temporada esperem
arribar als 2500 socis.

Parli'ns de l'efecte Urdangarin?
Ha sigut important aquí a Granollers

i a tot arreu. Jo sempre dic que el
millor valor que ha tingut el tema

Urdangarin és que ens ha donat

diners a tots els clubs, el que ja
veurem és si l'efecte Urdangarín serà
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